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Aan het college van Burgemeester en wethouders  
Postbus 1992 
6201 BZ MAASTRICHT 
 
Maastricht 9 mei 2022 
 
Betreft: Schriftelijke vragen van D66 inzake Maastricht Aachen Airport (MAA) 
 
Geacht college, 
 
Op zaterdag 7 mei hebben wij kennisgenomen van het artikel in het dagblad de Limburger1 dat hotels, MECC en 
gemeente Maastricht een oproep doen voor het behoud van MAA. In de oproep staat: “Laat zo’n cruciale 
infrastructuur nooit verloren gaan.” In de brief verwijzen de organisaties naar het belang van het vliegveld. Zo 
wordt de Einstein Telescope aangehaald daar Limburg in de race is om deze telescoop te bouwen.  
 
Er wordt momenteel door Provinciale Staten van Limburg verschillende scenario's onderzocht rond de toekomst 
van Maastricht Aachen Airport waaraan de gemeente Maastricht momenteel jaarlijks 100.000 euro bijdraagt. 
D66 Maastricht juicht het toe dat er nu ook een sluitingsscenario ter beoordeling ligt dat veruit de meest 
positieve impact heeft op gezondheid, leefbaarheid, milieu en de sector toerisme en bovendien financiële 
ruimte biedt voor alternatieve duurzame plannen. Een goede en eerlijke afweging tussen de verschillende 
scenario's voor de toekomst van de luchthaven, waar Provinciale Staten uiteindelijk een besluit over zullen gaan 
nemen, dient de toekomst van de luchthaven te bepalen.  
 
Dat leidt tot de volgende vragen.  
 

1. Besluitvorming over de investeringen rondom MAA ligt op dit moment voor in Provinciale Staten. 
Waarom kiest het college ervoor op dit moment dit signaal af te geven aan Provinciale Staten?  

2. Waarom neemt het college van B&W van gemeente Maastricht dit initiatief terwijl de 
verantwoordelijkheid en besluitvorming hiervoor respectievelijk bij de provincie en Provinciale Staten 
ligt? Graag inzicht in uw afweging in dezen: namens wie en waarom dit initiatief? 

3. Welke kosten zijn met deze actie gemoeid? 
4. In uw brief aan Provinciale Staten inzake bijdrage aan besluitvorming MAA van 4 Mei 2022 heeft het 

college de leden van PS geïnformeerd over het economisch belang van MAA voor de gemeente 
Maastricht.  
- Hoe weegt het college de economische belangen ten opzichte van gezondheid, milieu en 

overlast? 
- Zo ja, welke motivering zit hierachter? Zo nee, hoe denkt u de overige aspecten aan te pakken? 
- Kunt u hierop een uitgebreide toelichting geven waarbij de gezondheidseffecten in kaart 

worden gebracht bij het openhouden van MAA? 
- Gezien uw actieve houding t.a.v. MAA: welke acties gaat u, danwel gezamenlijk, nemen inzake 

het beperken van o.a. de (milieu)overlast van MAA voor Zuid-Limburg? Kunt u hiervan een 
totaaloverzicht/actieplan tonen? 

                                                      
1 https://www.1limburg.nl/hotels-mecc-en-gemeente-doen-oproep-voor-behoud-maa? 

https://www.1limburg.nl/hotels-mecc-en-gemeente-doen-oproep-voor-behoud-maa?fbclid=IwAR0ma2lFRM6J7mCbhslsbEwLD2ymZ_TJN9qGvbt7hlSAYmBVo7efGs7U8ys


 

5. Wanneer komt de gemeenteraad in positie en hoe wordt de raad verder inhoudelijk geïnformeerd?  
 

 
 
Met vriendelijk groet, 
 
Raadslid Claudia Demas  
 
Burgerlid Paul van de Kandelaar  
 
D66 Maastricht  
 


